

GRADE 2D

Weekly Lesson Plan

Semester 1

AY 2025-2026

Week 08: Oct19- Oct23, 2025	TOPIC AND MATERIALS	Homework / Assignment	References/Comments
SUNDAY 19/ October /2025			
English 1	Unit 2: Nature's Wonders <u>Week 1: A Green Kid's Guide to Watering Plants</u> Phonics: Contractions My View Literacy volume 2.1, page 246 Practice Workbook volume 2.1, page 75		
Math	Unit Review & Assess: Patterns within Numbers. Pages 93-95		
Science	Unit 1: Land and Water Lesson 3: Water on Earth Earth's Surface Pages 44-45-46.		Students should bring their Unit 3: Earth's Changing Landscape Science book.
Arabic	حصة مكتبية في مركز مصادر التعلم		
Computer Science	Unit3: Lines, shapes and texts. Lesson2: Shapes Digi Champs book pages 40-46.		

French	Ma famille My family members <u>Objectives:</u> Read and pronounce the names of the family members Recognize the name of the family members		
MONDAY 20/ October /2025			
English 1	<u>Unit 2: Nature's Wonders</u> <u>Week 1: A Green Kid's Guide to Watering Plants</u> Language and Conventions: Singular and Plural Nouns References: My View Literacy volume 2.1, page 252		
English 2	<u>Unit 2: Nature's Wonders</u> <u>Title: A Green Kid's Guide to Watering Plants</u> Preview Vocabulary (arrange, certain, moist, soggy, place) My View Literacy volume 2.1, page 225-244		
Math	Lesson 4-1: Represent and Solve Add To Problems. Pages 102-103		
Science	Science Test.		The Science exam will cover Lesson 1: Local Landscapes and Lesson 2: Land on Earth from Unit 1(Land and Water).

			The specific pages are as follows: • Lesson 1: Pages 10 and 14. • Lesson 2: Pages 28, 29, 30 and 31. • Students should also review their notebook.
Arabic	الوحدة الأولى: الحياة الاجتماعية الدرس الثالث: 1-قراءة درس سالم مريض 2- تحليل الحروف والمقاطع مع الحرف المضعف (الشدة) ص45		
Music	Solfege Do-Sol Introduction to percussion Instruments (definitions, functions, names, sounds, and examples)		
French	Ma famille My family members <u>Objectives:</u> Read and pronounce the names of the family members Recognize the name of the family members Continuum		
TUESDAY 21/ October /2025			
English 1	FIELD TRIP 🇸🇦		
English 2	FIELD TRIP 🇸🇦		
Math	Field Trip.		

Science	Field Trip.		
Arabic	رحلة مدرسية		
PE	الالعاب الصغيرة المرتبطة بكرة القدم الجري بالكرة (التمرير) بوجه القدم الالعاب الصغيرة المرتبطة بكرة القدم الجري بالكرة (التمرير) بوجه القدم		
Citizenship	النشاط التعزيزي لمادة التربية للمواطنة Assignment		أولياء الأمور الكرام، يرجى تزويد الطالب/الطالبة بـ القرطاسية والألوان اللازمة، وذلك لإنجاز النشاط التعزيزي خلال الحصة القادمة. في حال عدم إنجاز النشاط داخل الصف، يُرجى من الطالب إكماله في المنزل بمساعدة الوالدين، وذلك حتى يتسنى رصد درجة النشاط ضمن التقييم المستمر. شكراً لتعاونكم الدائم
WEDNESDAY 22/October/2025			
English 1	<u>Unit 2: Nature's Wonders</u> <u>Week 1: A Green Kid's Guide to</u> <u>Watering Plants</u> Text Structure: Procedural/ Chronological Text My View Literacy volume 2.1, page 246 Practice Workbook volume 2.1, page75		
English 2	<u>Unit 2: Nature's Wonders</u>		

	<u>Title: A Green Kid's Guide to Watering Plants</u> Reading Workshop -Close Read -Reading Comprehension My View Literacy volume 2.1, page 225-243, 245		
Math	Lesson 4-1: Represent and Solve Add To Problems. Page 103.		
Science	Unit 1: Land and Water Lesson 3: Water on Earth Water Forms - Worksheet Notebook		
Arabic	الوحدة الأولى: الحياة الاجتماعية الدرس الثالث 1-إملاء في الحرف المضعف (الشدة) 2-انتج ص49		يرجى تدريب الطلاب على جمل الإملاء وسيكون الإملاء تاريخ (22/10/2025): 1-يُرْسَمُ طَارِقٌ تَحْتَ الشَّجَرَةِ. 2-قَطَعَتْ بَنَوَلُ الطَّمَاظِمُ.
Islamic Studies	الاختبار الأول في مادة التربية الإسلامية	كما موضح في الجدول أدناه	
PE	الالعاب الصغيرة المرتبطة بكرة القدم الجري بالكرة (التمرير) بوجه القدم		
THURSDAY 23/October/2025			
English 1	Unit 2: Nature's Wonders Week 1: A Green Kid's Guide to Watering Plants Writing Workshop: Informational Text References:		

	My View Literacy volume 2.1, page 253		
Math	Lesson 4-1: Represent and Solve Add To Problems. Practice book pages 25-26.		
Science	Unit 1: Land and Water Lesson 3: Water on Earth Water Forms - Worksheet Notebook		
Arabic	قصة جديدة في جواز السفر (مشروع تحدي القراءة العربي)	واجب اللغة العربية: سيتم تسليم الطالب ورقة الواجب يوم الخميس وسيتم استلامها يوم الأحد	
Art	Art movement (Impressionism style). The students will learn how to draw in an impressionist style.	Kindly bring: 1. Oil pastel colors. 2. Apron. 3. Wipes.	 
Life Skills	Friendship		

Test Schedule

Date	Subject	Test Description	Reference(s)
22-10	التربية الإسلامية	1- رحلة إيمانية (19 - 22) 2- سورة التكاثر صفحة (23 - 25) 3- المسلم لا يذم الطعام صفحة (26 - 28) 4- قصة الأقرع والأبرص والأعمى صفحة (29 - 32)	المراجعة من كتاب المدرسة ، وكراسة الطالب (في رحاب التربية الإسلامية) الرجاء حفظ معاني كلمات سورة التكاثر.
20-10	Science	Labelling Fill in the blanks Identification True or False Critical Thinking Questions	The specific pages to be revised are as follows: • Lesson 1: Pages 10 and 14. • Lesson 2: Pages 28, 29, 30 and 31. • Students should also review their notebook.